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ERKEK
EGEMEN SEKTÖR
KADINLARLA BÜYÜYOR
Türkiye’de 1997 yılında yabancı sermayeyle kurulan ilk freight forwarding (navlun nakliyesi) 
şirketi olma özelliği taşıyan Galata Taşımacılık’ın yönetim ekibinin yüzde 80’ini kadın yöneticiler 
oluşturuyor. “Bizim için bir işin kadını veya erkeği yoktur. O işin sahibi vardır” diyerek kadın 
istihdamına önem verdiklerini dile getiren Galata Taşımacılık Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
ve CEO’su Vitorio Zagaia, “Kurum içinde kadın çalışanları önemserken toplumsal alanda 
kadınların iş yaşamına katılımını destekliyoruz” diyor.
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Öncelikle biraz Galata Taşımacılık’ı tanıyabilir miyiz? ��
�

21 ÜLKEYE DÜZENLİ KARAYOLU TAŞIMACILIĞI

 Faaliyetleriniz, hizmet ve ürünleriniz hakkında bilgi 

verir misiniz? Hangi sektörlere hizmet veriyorsunuz?��

�
��

25 SENE İÇERİSİNDE BİRÇOK 
POLİTİK, EKONOMİK VE BENZERİ
KRİZLERDEN HER DAİM EMİN 
ADIMLARLA ÇIKMAYI BAŞARDIK. 
BUGÜN, KURULUŞUMUZDAN 
BU YANA GEÇEN ZAMANDA BİR 
OFİSTEN TÜRKİYE GENELİNDE 
DEPOLAR DAHİL SEKİZ OFİSE VE 
13 KİŞİLİK BİR EKİPTEN 300 KİŞİYE 
YAKIN BİR EKİBE EVRİLDİK.
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ÇOK SESLİLİK BAŞARIYA TAŞIYAN 
EN ÖNEMLİ FAKTÖR
Türkiye’de ilk CRM ve eğitim departmanını kuran 

şirketiz. Şirket içerisinde çok seslilik bizi başarıya 

taşıyan önemli bir faktör oldu. Örneğin kurumsal 

sosyal sorumluluk noktasında da bu böyle. 12 

yıldır istisnasız Kanserli Çocuklara Umut Vakfı 

(KAÇUV) ile çalışıyoruz ve sürdürülebilirliğin en 

güzel örneğini gerçekleştiriyoruz.

Galata Taşımacılık kuruluşundan itibaren nasıl bir 

büyüme gerçekleştirdi? Cirosal olarak ne kadarlık bir 

büyümeden söz edebiliriz? ���

EĞİTİM DEPARTMANI KURAN İLK ŞİRKET

Teknoloji ve dijitalizasyon her sektörde kendini 

göstermeye devam ediyor. Siz iş yapış süreçlerinize 

bu kavramı ne oranda dahil ediyorsunuz? ��
�
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EKİBİMİZİN YÜZDE 80’İ KADIN
Bizim için bir işin kadını veya erkeği yoktur. 

O işin sahibi vardır. Biz ilk günden bu yana 

her zaman buna inandık ve bunu savunduk. 

Bugün ekibimizin neredeyse yüzde 50’si 

kadındır lakin yönetim ekibimizin yüzde 80’i 

kadın yöneticilerden oluşmaktadır ve her 

biri bulundukları pozisyonu emekleriyle hak 

etmişlerdir. Biz sadece imkan tanımış ve destek 

olmuşuzdur.

��
Sürdürülebilirlik üzerine yaptığınız çalışmalar 

nelerdir? �
�
�����

“BİZDE ÖN YARGILARA YER YOK”

Kadın-erkek eşitliğini önemseyen firmalardan 

biri olduğunuzu biliyoruz. Bu kapsamda 

gerçekleştirdiğiniz çalışmalar nelerdir?  Bu eşitliğin 

firmanıza katkıları neler oldu? ���

���
Intermodal taşımacılık ve yeşil lojistik alanında 
önemli bir konumdasınız, bu taşıma şekline neden 
önem veriyorsunuz? �

��


